
MEN MOET HET GELOOF STEEDS
VERSTERKEN.
ADNAN OKTAR: Men moet het geloof natuurlijk steeds versterken, het gelooft vraagt aandacht,
zoals een bloem. Het geloof wordt sterk na herhaling. Het ontwikkelt zich door aanhoudende
onderwijs. Het menselijk verstand is zwak, Allah openbaart in een vers; “de mens is zwak
geschapen”. De mens is niet zo sterk, ik houd de profeten en vrienden van Allah erbuiten, maar in
het algemeen is het verstand en de doorzetting van mensen zwak. Ze zijn ook lichamelijk zwak,
Allah verwijst ernaar in een vers; “de mens is zwak geschapen”, ik zoek mijn toevlucht bij Allah
tegen de satan. Maar het geloof wordt sterk na aanhoudende herhalingen. Door bijvoorbeeld de
vertelling van bewijzen die leiden tot het geloof, door steeds verzen te lezen, door na te denken.
De wereld heeft inderdaad een bouw die gericht is om de mens te misleiden, mensen kijken
bijvoorbeeld naar debatten op televisie, daar discussiëren mensen met elkaar, dan vergeten
mensen hun sterfelijkheid,  ze raken opgewonden en veronderstellen dat de wereld eeuwig is.
Maar de wereld gaat heel snel voorbij, de jongens hadden mij eens foto’s van hun vriendin,
sommige waren mijn leerlingen. Ze zijn oude tantes geworden. Het is verbazingwekkend, gisteren
waren het nog kinderen, degenen die ik had gezien, ze waren jong, nu zijn ze heel oud geworden.
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